
PROTOKOL Nr XLV/10
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY ZIELONA GORA

z dnia 8lipca 2010 roku

Obrady Sesji odbyty^^siq w Sali obrad UrzQdu Gminy, ul. Dqbrowskiego 41,
pocz4tek obrad godz. 10 oo.

Obrady Sesji Rady Gminy Zielona G6ra otworzyl przewodnicz4cy Rady
Gminy radny Henryk Walczak , poczym przywital przybylych na dzisiejsze
obrady W6jta Gminy Mariusza Zalewskiego, paniq Skarbnik Elzbietp Luczak -
Kumorek, Paniq Sekretarz rJrczulE Zamiatala, Par.ri4 lrecenas, pani4 racln4
powiatu, kierownik6w referat6w, dyrektora GBP i KZG, Komendant6w StraZy,
Panie i Pan6w sohys6w, oraz Panie i Pan6w Radnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy, odwiadczyl Ze otwiera XLV Sesjg, poczym
stwierdzil qwonrm na sali obrad obecnych jest 15 radnych na stan 15 radnych
/lista obecno:ici w zalqczeniul wiEc posiadamy zdolnoSi do podejmowania uchwal.

1'd.2,
Przewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, Ze porzqdek obrad otrzymali
Paristwo w zawiadomieniach, niemniej jednak przewodnicz4cy Rady spytal czy
ktod ma propozycje zmiany porzqdku obrad.

W6jt zglosil wniosek o wycofanie z porz4dku obrad ppkt.8, czyli przyst4pienia do
,,porozumienia o Wsp6lpracy" dotyczqcego wsp6lnych dz,ialah na rzecz rozwolu
Portu Lotniczego Zielona G6ra- Babimost.

Przewodnicz4cy Rady Gminy spytal, kto jest za wycot'aniem projektu uchwaly z
porzqdku obrad.

Za wycolaniem projektu glosowali wszyscy radni.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6citr sip z prodba o wprowadzenie ,,nowcgo,'
projektu uchwaly , w sprawie rczpatrzenia skargi na dzialalnoSi W6jta Gminy
Zielona G6rajako ppkt.8 porz4dku obrad.

Radni wyrazili zgodg na wprowadzenie projektu.

Imych zmian do porz4dku obrad nie zgloszono.
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Przewodnicz4cy Rady Gminy odczyral porz4dek obrad wraz z poprawkami.

1. Otwarcie obrad
2.Przedstawienie porzqdku obrad
3.Przyjpcie protokolu z przebiegu
4.Informacja Przewodnicz4cego Rady
w okresie migdzysesyjnym.
5.Sprawozdanie W6jta z pracy

wykonania uchwal Rady / w tym
podziEkowar"/.

Sesji Rady Gminy Zielona G6ra.
Gminy o dzialaniach podejl.rowanych

w okesie migdzysesyjnym, zwlaszcza z
wrQczenie pism gratulacyjnych i odczytanie

6.lnformacja W6jta o spolobie zalatwienia wniosk6w lub intemelacii
zgloszonych na popr./edn iej sesji.

T.Rozpafzenle projekt6w uchwal i podjpcic uchwaly lub zajpcie stanowiska w
sprawach:
1/zmieniajqca uchwalQ \ry sprawie Wieloletniego programu Gospodarczego w
Gminie Zielona G6ra na lata 2009-2013,
2lzmrarry uchwaly budZetowej Gminy Zielona G6ra na 2010 rok,
3/wyraienia opinii dotycz4cej objgcia udzial6w w ,,Zielonog6rskich
Wodoci4gach i Kanalizacji" Sp z. o .o. ,
4/okeilenie wymagair jakie powinni spelnia6 przedsiEbiorcy ubiegajqcy sig o
uzyskanie zez,'t{olenia w zakesie odbierania odpad6w komunalnych od
wlaicicieli nieruchomoici oraz opr62niaria zbiornik6w bezodplywowych i
transportu nieczystoSci r.lieklych,
5/warunk6w przyznawania i odplatno6ci za uslugi opiekuficze, i specjalistyczne
uslugi opiekuircze z wylqczemem specjalistycznych uslug opiekuriczych dla os6b
z zabuzeniaml psychicznymi, trybu pobierania oplat oraz czgdciowego lub
ca lkowitego zwolnienia z odplatnoic i .
6/nadania nazw drogom wewnQtrznym w No\aym Kisielinie,
7 lwyra1enia zgody na zawarcie porozumienia okreSlaj zpego warunki
przystq)ienia Gminy Tielona G6ra do projektu ,,Lubuski e-Urzqd,
8/rozpatrzenie skargi na dzialalnoSi W6jta Gminy Zielona G6ra.
8.Interpelacje i zapytania Radnl cl..
9.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
10. Wolne wnioski i informacje / w tym informacja o wyroku NSA/.
11. Zamknigcie obrad.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie porz4dku obrad.

Porz4dek obrad zostal przyjEf' jednoglodnie.

Ad.3.
Przewodniczqcy Rady Gminy , zwr6cil
zg\asza uwagr do treici protokofu z

siQ z zapytaniem do obrad czy
przebiegu ostatni

Sekretarza
Gminy.



Sekrelaz obrad poinformowal ze osobiScie nie zglasza uwag, uwag nie zglosil
teZ nikt z radnvch.

Protok6l przebiegu XLIV Sesji Rady Gminy zostal przyjety 12 $osatni za pny
3 wstrzymuj qcych siq.

Ad.4.
Wiceprzewodniczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e w okresie od
Rady Gminy Zielona G6ra, uczestniczylem w nastgpujqcych
mieszkafcami Gminy.
-\ry dniu 26 czerwca uczestniczylem w festynie

ostatniej Sesji
spotkaniach z

zorganizowanym przez OSP ,
-3 lipca przyglqdalem sig zmaganiom reprezentacli Drzolkowa, Ochli, przylepu,
Raculi i Starego Kisielina w IiI Tumiej u Wsi, kt6ry w tym roku zorganizoialo
Stowarzyszenie na rzecz Rozwo-ju Drzonkowa i Raculi,
-nrestety z powodu pobytu w szpitalu i przebytej operacji nie moglem skorzystai
z batdzo wielu zaproszeir na r6Znego rodzaju imprezy i uroczystoSci
organizowaue na terenie calej gminy, z powodu czego bardzo zalujE i przepraszam
organizator6w za nieobecnoSi.
Pragng nadmienii Ze mialem r6wtie2 moZliwoji obserwowania jak bawi4 sig
mieszkafcy z dw6ch miejscowodci sqsiednich gmin. MuszQ stwierdzii ze dzieki
naszym i pana W6jta wysilkom nasze wan.rnki do rekreacji sq znacznie lepsz,
-w dniu wczorajszym uczestniczylem w posiedzeniu Komisji polityki Socjalnej,
Zdrowia, Praw Czlowieka i Praworz4dnodci .

Wysoka Rado! Szanowni Pafstwot
W zwiqzku z niemoZliwodciq uczestniczenia w obradach ostatniej Sesji Rady
Gminy, chcialbym w tym momencie wyrazii s\.voje zaniepokojenie i oburzenie
wystqpieniem Pana radnego Jaroslawa Berenta , podczas uroczystodci oddania do
u7.1'tku boiska przy szkole w Ochli
Ot6Z Pan radny , stwierdzil, Ze boisko powstalo dziEki niemu , Ze zebral 640
podpis6w przy poparciu radnych Pani Antoniny AmbroZewicz- Sawczuk i pana
'.t'omasza 

Sroczyfskiego, pozostali radni przeszkadzali tylko w realizacji zadania.
Panie Radny , szanowni paf,stwo, nie moZna mlodym ludziom, szczeg6lnie na
oficjalnych spotkaniach w miejscach, dla kt6rych zabiegamy o zaufanie
mieszkalc6w , wciskai przyslowiowego kitu.

Proszg Pafstwa zobowi4zany jestem
Pafistwa, o wyroku Naczelnego
zaskarionego rozstrzygnipcia
Wojew6dzkiego. Dnia 13 maja 2010

w Staq'm Kisielinie

r6wnie2 w tym punkcie poinformowai
Sadu Admin is t racy jnego u sprawie

nadzorczego Wojewody Lubuskiego
roku NSA w Warszawie wydal wyrok,

podtrzymujqcy wczedniejsze rozstrzygniQcie Wojpw6dzkiego Sqdu
Administracyjnego w sprawie odwolania w roku



Przewodniczqcej Komisji Poliq'ki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i
PraworzqdnoJci, i powolania nowego przewodniczqcego tejZe Komisji.
Uzasadnienie wyroku jest bardzo dlugie, ka2dy kto chce zapoznac sig z nim u pani
Ewy. Poczym odczytal, koricowy fiagment uzasadnienia, stwierdzajqcy Ze
Wojewoda jako organ nadzoru nie moze ingerowai w samorzqdnodc.
Proszg Paistwa w tej sprawie zostalo ju2 powiedziane bardzo wiele , nie chcial
bym aby dalej w jakichkolwiek komentarzach i dyskusjach, bylo to
komentowane. Wcale sig nie cieszg z tego wyroku, utwierdzara sip tylko w
przekonaniu 2e rada Gminy postgpuje zgodnie z prawem , ten konlretny
przypadek Swiadczy o naszej samorzEdnoSci, a instytucja powolania do pomocy
samorzqdom, mydlE tu o Wydziale Nadzoru prawnego Lubuskiego Urzqdu
Wojew6dzkiego, ktora powinna pomaga6 samorzqdom to w tym przypadku
przeszkadzala.. Chcialbym r6wnie2 dodai, bo nie rnoZna sig oprzed tym
wypowiedziom ,,pseldo prawlikom" w tym zakresie, i chcialbym prosii aby
sprawy prawne kierowa6 do prawnik6w.
W tym momencie chcialbym podzigkowai naszym radcom prawnym, za rc ze
sprawa zostala rozstrzygniQta po mysli Rady, a to za sprawa ich dzialania.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Racly Gminy podziqkoual pani Antoninie
AmbroZewicz- Sawczuk za dotychczasowe pelnienie funkcji przewodnicz4cej
Komisii, a radnego Jacka Rusihskiego o sprawne kierowanie Komisj4 do ko6ca
Kadencji.

Radny Jaroslaw Berent- powiedzial, Ze chcialby powiedziei male sprostowanie do
tego co powiedzial Pan Przewodniczqcy, bo to co powiedzial to jest
klamstwo. Radni kt6rzy byli na spotkaniu w Ochli to wied.z4 ale zaraz
Pairstwu, to przypomnp co powiedzialem. Bardzo waZna sprawa, to co sig
wydarzylo przy otwarciu boiska w Ochli, to niestety jest kopia tego co
wydarzyio przy otwarciu boiska sig w Zawadzie, gdzie pominiqto osobq
radnego Pana Smotera, to bylo Zenujqce, wszyscy ludzie wypinali piersi a
o Janku wszyscy zapomnieli, to jest niedopuszczalne. W Ochli wydarzyla
sig rzecz analogiczta, niemniej jednak mySlaiem 2e dam sobie z tym radg, i
dalem radg nie wyczytano mojego nazwiska, chociaz bylem inicjatorem
budowy tego boiska, i podzigkowalem wszystkim kt6rzy przyczynili siq to
powstania tego boiska jak r6wnie2 tym k6rzy byli przeciwko. podpisy
zbieralem w miejscowo6ciach Jeleni6w, Kiclpin, Ochta i Jarogniewie,
wszyscy do kt6rych siE zwr6cilem z list4 wpudcili mnie na posesjq i jq
podpisali, jedyn4 posesjzl na kt6re.j mnie praktycztie w cudzyslowiu
,,poszczuto psami" byla posesja Pana Przewodniczqcego Walczaka.Dlatego
serce mnie bolalo, Ze wyczytano wszystkim a radnego pominieto. DziQkujQ.

Przewodniczqcy Rady Gminy, oliwiadczyl, ze trudno odpowiadai bzdurq na



jest infomacja o nie wpuszczeniu radnego na posesjE a tym bardziej szczuciem
psem Pana radnego .Siedzi tu Pani sohys, kt6ra mieszka naprzeciwko mnie, czy
do mojej posesji kiedykolwiek i dla kogokolwiek byla zamkniQta fufika, czy
styszala Pani kiedykolwiek o takim zdarzeniu. Ja siq dziwiq panu radnemu, czy
chociaZ wie kt6ra jest moja posesja, skoro m6gl przyj 56 po prostu do mnie, a nie
dobijai siq do mojej posesji, bo nie ma takiej potrzeby bo zawsze jest otwarta dla
wszystkich. Co do psa to mam labradora i to on by sip cznt poszczu\, prz /1
nieiedneeo z nas.

Radny Berent- powiedzial Panie Przewodnic zqcy dla mnie to jest prawda
oczywista, proszq mi odpowiedziei na pytanie , dlaczego na zaproszenie
organizacji wiejskich to nie przyjechal, tylko pan i proboszcz Ochli a
czekali na spotkanie wszyscy, kiedy zadzwonilem a telefon odebrala
malZonka, odpowiedziala 2e nie moZe Pan teraz podejdi do telefonu.

Przewodnicz4cy Rady Gminy- oi;wiadczyl Le projekt budowy boiska w Ochli byl
duZo wczedniej ujqty do planu ni2 Pan zbieral podpisy, wiqc niech par nie
opowiada glupoL, 2e to dziqki Panu powstalo boisko, bo to mozna udowodnii na
podstawie dokument6w.

Radny Jan Smoter- powiedzial, Ze temat boisk ju2 wczesniej planowany i
zrobiony byl na niego projekt.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk-powiedziala 2e w jednym zdaniu
chcialabym siq odnie6i do sprawozdania, inwestycja w postaci budowa
boiska w Ochli, nie byla ujqta w zadnym dokumencie przed zbieraniem
podpis6w ptzez radnego Berenta. Co do wyroku NSA w odniesieniu do
apelacjr zloZonej przez Wojewodg Lubuskiego, to przykro mi bardzo 2e
Pan sam sobie zaprzecza, powiada Pan 2e Pan siq nie cieszy z tego wyroku
a Pan byl jednym z tych kt6rzy podpisali paszkwil, w postaci wniosku o
moim odwolaniu z funkcji, przypomnQ jeszcze raz maksymg J6zefa
Pilsudskiego, kt6rq wyglosilam na posiedzeniu Komisji, obliguje rnnie ona
jeszcze bardziej do pracy. Moje rozczarowanie wyrokiem wiqZe sip z tym
2e prueztrzy ip61 roku pelnienia przezemnie flrnkcji nie r.nial Pan uwag do
n.nie jako Przewodniczqccj, a wrEcz przeciwnie podkre6lal pal Ze Komisja
jest prowadzona wzorowo czym bylam usatysfakcjonowana, dlatego nie
cieszmy sig przed wczeSnie.

Radny Jaroslaw Berent- powiedzial, ze czuje siQ wywolywany , do m6wnicy,
przypominam Panu PrzewodniczEcemu, Ze ta dyskus.ja powinna sig odbywai
w innym punkcie naszego spotkania. Przypominam ze lprawda co do boiska w
Ochli, jest taka, Ze jest pomysl realizujemy go
powinni sig

a nie inaczej, radni



wspomaga6. Skqd wziql sig pomysl na remont bud).r:rku w Ochli, jest plan
kt6ry realizujemy.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial 2e Pan radny wykracza poza plan Sesji
a mnie zwmca uwase.

Radny Jarostraw Berent- odwiadczyl, Ze Przewodniczqcy Rady Gminy , jest po raz
kolejny nie przygotowany do prowadzenia obrad.

Przewodnicz4cy Rady, dodal 2e skoro Pan radny czuje sip zmgczony podejdciem
do m6wnicy, mo2e m6wi6 z miejsca.

Ad.5
Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig z prodb4 do W6jta Gminy o
przedstawienie sprawozdania z realizacji uchwal Rady w okresie migdzysesyjnym.
Panie Przewodnicz4cy !! Wysoka Rado !

Od ostatniej Sesji Rady Gminy zostalo wydanych 27 zarz4dzen zzakresu:
- realizacji uchwaly budZetowej z zakresu gospodarki finansowej - wydano 5
zaruqdzen w sprawach:

-zmiany planu finansowego zadan z zakesu administracji rz4dowej oraz innych
zadafi zleconyoh gminie,
-zmiany planu dochod6w i wydatk6w w budZecie gminy na 2010 z
wprowadzonymi zlianami dotacji celowej,
-zrfana planu finansowego zadan z zakesu administracji rz4dowej oraz innych zadan
zleconych gminie,
-zmiany plar6w dochod6w i wydatk6w w bud2ecie gminy na 2010 rok
zwiqzanych z wprowadzonymi zmianami dotacji celowych przekazywanych z
budietu oraz prueniesieniem wydatk6w miEdzy rozdzialami w budZecie gminy
na 2010 rok,
-zmiany planu finansowego zadari z zakresu administracji rz4dowej oraz
iln:'ych zadai zleconych gminie ustawami.
-realizacji zadaf przysluguj ecych organowi prowadzqcemu plac6wki
odwiatowe - wydano 2 zarzqdzenw:
-w sprawie powolania komisji do przeprowadzenia konkursu, na stanowisko
dyreklora w PSP Stary Kisielin,
-z z:,hesJ realizacji uchwaly w sprawie zasad nabywania, zbywania i
obciq2ania nieruchomoSci oraz ich wydzier2awiania lub wynajmowania
na okres dlu2szy niZ3lata wydano 1 zarz4dzenie w spraryie
obnizenia ceny wywolawczej $ ll i przelargu ustnym na sprrcfazy
stanowi4cych wlasnoii Gminy Zielona G6ra.

nieruchomodci



- realrzacjr zadafi z zakresu infrastruktury technicmej uydano 3
zarzqdzenia w sprawie powolania komisji przetargowych na:
-remont drogi gminnej ul. ZatorT.e w Starym Kisielinie,
-budowa sieci kablowej oSwietlenia we wsi Stary Kisielin ul.Polna,Sadowa,Zielona,
Wrzosowa,

-budowg sieci kablowej odwietlenia drogowego we wsi Nowy Kisielin ul.
Syrkiewicza i Strumykowa,
-2 w sprawie budowy odwietlenia ulicznego w Nowym Kisielinie ul. Piaskowa
i Podg6rna oraz w Ochli ul. Szkolna,Krasickiego,Sporlowa, Sztama i Korczaka,
-2 w sprawie remonty dr6g gminnych destruktem bitumicznym,

Wydano tak2e zarzldzenia w sprawach :
-powolania obwodowych komisji wyborczych w wyborach Prezydenta
Rzeczypospolitej Polskiej,
-4 w sprawie odwolania czlonka OK]Jy' w Zawadzte i OKW w LQzycy
i OKW w Drzonkowie oraz w Ochli
-3 w sprawie zmiany skladu osobowego OKW w Raculi,
-ogloszenia systemu pogotowia przeciwpowodziowego na terenie
miejscowoSci Krgpa, Zawada, Jany i Stozne.
-odwolania alarmu przeciwpowodziowego na terenie mie.jscowolici Ktgpa,
Zawada,Jany i StoZne
-odwolania stanu pogotowia przeciwpowodziowego na terenie miejscowo5ci Krgpa,
Zawada,JanyiSto2ne,

Ponadto w okresie tym :
-w dniu 1 czerwca uczestniczylem w Turnieju Tenisa w Drzonkowie,
-2 czerwca uczestniczylem w Walnym Zgromadzeniu Lokalnej Grupy Dziaiania,
-w dniu 5 czerwca uczestniczylem w festynie wiejskim w Zatoniu,
-w dniu 8 czerwca odbylo siE spotkanie soltys6w,a takZe w bibliotece
w Raculi podsumowanie konkursu ,,Dzieci tworz4 ksiq7ki",
- 10 czerwca odbylo siE uroczyste zakonczenie prqektu pt."Ztzra na zaczerowanej
wyspie" dla przedszkolak6w,
-11 czerwca uczestniczylem w konferencji pt. Projekty Unijne przygotowanej
przezUrzEJ Marszalkowski, w dniu tym odbylo sig r6wnieZ szkolenie OKW,
-w dniu 12 czerwca uczestniczylem w festynie w Przylepie,
-14 czerwca uczestniczylem w Sesji Sejmiku Samorz4dowego, natomiast Z-ca
W spotkaniu na temat lotniska w Babimo5cie,
-w dniu 15 czerwca w GPP w Przylepie odbylo sig zakoriczenie roku szkolnego,
-16 czerwca uczestniczylem w Festynic w Drzonliowie oraz spotkanru
kombatant6w w Nowym Kisielinie,

--w dniu l7 czerwca odbylo sig kilka uroczystoSci w tym nierencja z
XX lecia- samorzqdu terytorialnego, oraz spotkanie pt."M o Tato nie

okazj i



-18 czerwca w Hotelu DANA odbylo sig spotkanie podsumowuj4ce ranking
,,wybieramy wladze",
- l9 czerwca uczestniczylem w Festynie w Drzonkowie,
-23 czerwca uczestniczylem w uroczystej Sesji Rady Gminy Swidnica z okazji
obchod6w ,,Dni Ziemi Swidnickiej" i XX lecia dzialalno{ci samorzqdu,
-24 czerwcauczeslniczyle w zakonczeniu roku szkolnego szk6l gimnazjalnych,
-25 czetwcauczestniczylem w zakoriczeniu roku szkolnego oraz
uczestniczylem w uroczyst)'m otwarciu basenu, oraz zakoiiczcniu roku
szkolnego
-w dniu 26 czerwca uczestniczylem w zakoficzeniu sezonu tenisa slolowego,
a takZe festynie wiejskim w Starym Kisielinie i Ochli ,w ,,Konkursie Miodu,Wina
i Nalewek" zorganizowanym przez Skansen w Ochli i pikniku dla
podopiecznych Stow arzy szenia T\CZA,
-27 zostal zorganizowany Dzieri Wojew6dztwa Lubuskiego w Filharmonii
Zielonog6rskiej,
-28 czerwca uczestniczylem w Sesji Sejmiku , oraz Walnym Zgromadzeniu Sp6lki
MEDIA,
-w dniu 29 czerwca w Pozrariu odbyla siE Gala Rankingu Europejskie Miasto
Europejska Gmina, wrqczy+em Puchar w Tumieju Pilki No2nej w LeSnej G6rze
Dla (Spafia tr ezyca),
-l lipca odbylo sig posiedzenie Zarzqdu Gminnego OSP,
-w dniu 2 lipca w Cottbus uczestniczylem w spartakiadzie spoftowej w ld6rej
ucze slniczy ly nasze dzie ei,
-3 lipca uczestnic4ylem w Tumieju wsi w Raculi,
-5 lipca uczestniczylem w szkoleniu w Lagowie,
-w dniach 6 i 7 lipca uczesn'iczylem w posiedzeniach komisji.

W6jt Gminy powiedzial,2e jak ju2wspomnial w okresie od ostatniej Sesji
,,walczyliSmy" z powodziqz tego miejsca chcialbym z1o2yi podzigkowania
wszystkim tym, cig2ko pracowali w walce o obronq wa16w przeciwpowodziowych,
a nastEpnie Pan W6jt odczytal listy z podzigkowaniami od Starosty i
Marszalka Woj ew6drtwa za uclzial w akcj i przeciwpowodziowej.

Nastgpnie W6jt przekazal infonnacje o zajqciu przez nasz4gming 68 miejsca w
kraju w rankingu Rzeczypospolitej na najlepsz4 gming.

PRZERWA

Ad.6
Przewodnicz4cy Rady Gminy spytal Pana W6jta ,
odpowiedzi na interpelacje zgloszone na ostatniej Sesji.
Pani Sekretarz powiedziala, Ze odpowiedzi zostaly udzielon

zostaly udzielone



Ad1 .
t /
Przewodnicz4cy Rady Gminy powi edzial, 2e pierwszy proj ekt uchwaty dotyczy
zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniego programu Gospodarczego w Gminil
Zielona G(ra na IaIa 2009-2073, o wprowadzenie poprosil paniq Skarbnik. pani
Skarbnik oSwiadczyla,2e projekt byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniach
Komisji, kt6re wydaty opinie pozytywnq czy w zwiqzku z tym sqpytania.

Radny Tomasz Sroczyriski- odwiadczyl 2e osobiScie uwaZa i2 budowa
oczyszczalni dciek6w na osiedlu Ostoja dla tak malej grupy ludzi jaka tam
zamieszkuje, jest blEdem, gdy2 korzystai z niej bgdzie bardzo ograniczona
grupa os6b.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk, powiedziala Ze popiera to stanowisko,
niemniej jednak na komisji zaglosowalam za przyigciem uchwaly.

Radny Jaroslaw Barent- powiedzial Ze pomimo tego ze nie jest za budowq
oczyszczalni dla tak malej grupy os6b, bqdg glosowal za bo gmina musi siq
rozwijai.

Wiqcej pytari nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy, zwr6cil sig z proSb4 do przewodnicz4cych Komisji
Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzef Komisji.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisj i BudZetu, Rolnictwa,
Infrastruklury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusifski powiedzia,a Ze Komisja poliryki Socjalne;,
Zdrowia, Praw Czlowieka i Praworzqdnodci projekt uchwaly zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Wiestraw Kuchta Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i I{ultury powiedzial
2e komisja projekt uchwaty zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.

Uchwala zostala podjqta jednoglo6nie- uchwala Nr XLV/3 /10.

_|)tr"



2/
Przewodntczqcy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaty dotyczy
zmiany bud2etu gminy na 2010 rok. Przewodnicz4cy powiedzial , 2e projekt
uchwaly te2 byl szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak
spltal czy sq uwagi bqdL propozycje zmiany przedstawionego projektu.

Uwag do projektu uchwaly nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Radna Hanna Wysocka Przewodniczeca Komisji Bud2etu, Rolnictwa i
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywlie .

Radny Jacek Rusiirski- Przewodnicz4ca Komisji powiedzial ze Komisja polityki
Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i Praworz4dno6ci projekt

uchwaly zaopiniowala negatywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Odwiaty i Kultury
oSwiadczyl 2e komisja nie wydala opinii do przedstawionego projektu.

Przewodnicz4cy Rady, spytal kto z Pafistwa radnych jest za pozytywnym
zaopiniowaniem projektu.

Uchwala zostala podjqta 14 glosami za, i I wstrzymujqcym sig /A.Sawczuk/ -
Uchwala Nr XLV/361 /10.

3t
Przewodnicz4cy Rady Gminy, zwr6cil siE z pro6bq do Pani Skarbnik,
o przedstawienie projektu uchwaly w sprawie wyraZenia opinii dotycz4cej objgcia
udzial6w w ,,Zielonog6rskich Wodociqgach i Kanalizacji" Sp.z o.o.
Pani Skarbnik, oSwiadczyla, ze tak jak omawiala na posiedzeniach komisji,
objgcie udzial6w zwiqzane jest z zakonczeniem I etapu inwestycji kanalizacyjnej
gmny.
Przewodniczqcy Rady Gminy, spytal czy sqpytania bqdZ uwagi do projektu
uchwaly.
Pytari lub uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Cniny, zwr6cil sip z pro3b4 do Przewodniczqcych Komisji
Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posi i Komisji.



Radna Hama Wysocka - Przewodnicz4ca Komisji tsudzetu, Rolnictwa,
Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedzial, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusiiski - powied,zial 2e Komisja Polityki Socjalnej,
Zdrowia, Praw CAowieka i PraworzqdnoSci projekt uchwaty zaopiniowala
pozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji Oswiaty i Kultury powiedzial
Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Za podjEciem uchwaly glosowalo 15 radnych, - uchwala Nr XLV/362/10.
4l
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly dotyczy
okreSlenia wymagari jakie powinni spelniai przedsigbiorcy ubiegajqcy siq o
uzyskar.rie zezwoLenia w zaklesie obierania odpad6w komunalnych od wlaScicieli
nieruchomoSci oraz opr62n\ania zbiomik6w bezodplywowych i transpoftu
nieczystodci ciektych. Przewodnicz4cy powiedzial , 2e projekt uchwaly bytr
szczeg6lowo om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytai czy s4
uwagi bqdZ propozycje zniany do przedstawionego projektu.

Uwag do pro.jektu nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinig.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisji BudZetu, Rolnictwa
i Infrastruldury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusiriski - Przewodnicz4cy Komisji powiedzial Ze
Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i PraworzEdnoSci projekt uchwaly zaopiniowalapozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Pzewodnicz4cy Komisji O6wiaty i Kultury
o6wiadczyl Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta j
xLy /363 /10.

ogloSnie Uchwala Nr

,#



5/
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, 2e kolejny projekt uchwaly o
przebiegu warunk6w przyznawania i odplatnodci za uslugi opiekurlcze i
specjalistycme usfugi opiekuncze z wylqczenien specjalistycmych uslug
opiekuriczych dla os6b z zaburzeniami psychicznymi, trybu pobierania oplat oraz
czgSciowego lub calkowitego zwolnienia z odplatnoSci.
Przewodnicz4cy powiedzial , 2e projekt uchwaly byl szczeg6lowo omowiony na
posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy sr1 uwagi bqd2 propozycje
zmiary do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprositr Przewodniczqcych Komisji o opiniq.

Radna Harna Wysocka - Przewodnicz4ca Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusiriski - Przewodniczqcy Komisji powied,zial Ze
Komisja Polityki Socialnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i Praworz4dnoSci projekt uchwaly zaopiniowalapozytywnie.

Radny Wiestaw Kuclrta-Przewodniczqcy Komisji OSwiaty i Kultury
o5wiadczyl Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozyfwnre.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjQta uchwala zostala podjQta jednoglosnie -Uchwala Nr
xLY 1364 /10.

6/
Przewodniczzlcy Rady Gminy powiedzial, Ze kolejny projekt uchwaly dofczy
nadania nazw drogom wewrgtrznym w Nowym Kisielinie. Przewodniczqcy
powiedzial , 2e projekt tej uchwaly tez byl szczegolowo om6wiony na posiedzeniu
komisji , niemrriej jednak spytat czy s4 uwagi bqd2 propoz:ycje zmiany do
przedstawionego projektu.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Radna Hama Wysocka - Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa
lnfrastrukrurl i Ochrony Srodowiska pou ied[iala. ze komisjaprojekt

uchwaly zaopiniowatra pozytywr.f e

/ l ,
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Radny Jacek Rusiriski Przewodniczrpy Komisji powiedzial Ze
Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i Praworz4dno5ci projekt uchwa! zaopiniowalapozytywrie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczzlcy Komisji Odwiaty i Kultury
oswiadczy] Ze komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjQta jednoglodnie Uchwala Nr
xLv t365 t10.

7/
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, ze nastgpny projekt uchwaly dotyczy
wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia okredlaj4cego warlnki przystqpienia
Gminy Zielona G6ra do projektu ,,Lubuski e-Urzqd" .
Przewodnicz4cy powiedzial , 2e projekt tej uchwaty teZ byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , riemriej jedrrak spytal czy s4 uwagi bqdZ
propozycje zriany do przedstawionego projektu.

Uwag do projektu nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Komisji o opini€.

Radna Hanna Wysocka - Przewodnicz4ca Komisji Budzetu, Rolnictwa
i Infrastrukury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusiriski - Przewodniczqcy Komisji powiedzial Ze
Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i PraworzqdnoSci projek uchwaly zaopiniowalapozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty i Kultury
odwiadczyl 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.

Uchwala zostala podj€ta uchwala zostala podjgta jednoglodnie Uchwala Nr
xLy t366 /10.

8l
Przewodmczqcy Rady Gminy powiedzial, ze ostatni
rczpa:lzenia skargi na dzialalno6i W6jta Gminy Zielon

projekt uchwaly dotyczy
G6ra.
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Przewodnicz4cy powiedzial , Ze projekt tej uchwaty teL byl szczeg6lowo
om6wiony na posiedzeniu komisji , niemniej jednak spytal czy s4 uwagi bqdZ
propozycje zmiany do przedstawionego projektu.

Przewodniczqcy spytal czy sqjeszcze pytania b4d2 uwagi do treSci projektu.

Uwag ani pytair do projektu nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opiniq.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca Komisji Bud2etu, Rolnictwa
i Infrastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, Ze komisja projekt
uchwaly zaopiniowala pozytywnie .

Radny Jacek Rusifski Przewodnicz4cy Komisji powiedziat Ze
Komisja Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i PraworzqdnoSci projekt uchwaly zaopiniowalapozytywnie.

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodniczqcy Komisji Oswiaty i Kultury
o{wiadczyl 2e komisja projekt uchwaly zaopiniowa}a pozytywnie.

Wiceprzewodniczqcy Rady poprosil o przeglosowanie projektu uchwaty.

Uchwala zostala podjgta uchwala zostala podjgta 40 glosami za i 1
wstrzymuj4cym sig /A.Ambro2ewicz- Sawczuk -Uchwala Nr XLV/367 /10.

Ad.9
Przewodniczecy Rady Ciminy, powiedzial 2e kolejny punlt to interpelacje i
zapytania radnych, w zwirykt z tym proszq o zglaszanie siE:

Radna Antonina Ambro2ewtcz- Sawczuk- spytala o przyczynQ nie wprowadzenia
do porzqdku obrad dzisiejszej Sesji projektu Statutu Gminy.
Nastgpnie radna zwr6cila siE do Przewodniczqcego Rady Gminy o sprostowanie
swojej wlpowiedzi w odniesieniu do mojej osoby . Pan radny Berent wymienial
m6j nazwisko przy okazji zasponsorowania pilek jakie byly wrgczate przy
otwarciu boiska.
Trzecia sprawa to chcialabym uslyszei informacjg i przybliZon4 datg
wprowadzenia dwuzmianowo(ci pracy Shazy Gminnej przynajmniej w dw6ch
dniach tygodnia.
Dalcj radna podzigkowala za rozpoczgcic remontu
kolejnego ORLIKA.

Raculi i budowg
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Radny Jaroslaw Berent powiedzial, 2e chcialby wrocic do sprawy boiska w
Drzonkowie, toczy sig sprawa w sqdzie o wadliwq budowE boiska,wg opinii
W6jta, problem powstal na skutek niewtadciwej pielggnacji trawy i podlewania
ale prawda jest zupelnie inna.

Radny Jerzy Zetecki-powiedzial, Ze chcialby wiedziel przez ile godzin
boisko jest uzytkowane, byi moZe korzysta z niego zbyt duZo os6b.

Radny J6zef Barta- powiedzial 2e jak byiy upaly traw€ na placu
podlewalem codziennie przez ok.3 godziny, gdybym tego nie robil
wYSCfla.

dziennie

zabawa
fiawa by

Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk, przypomniala Ze dwa lala temu zostalo
zainstalowane automatyczne nawadnianie boiska za 50 ['s zl.

Przewodniczqcy spytal, czy sqjeszcze pytania.
Pytari nie zgloszono.

Ad.9
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial ,2e w nawi4zaniu do interpelacji pani
radnej w odniesieniu do mojej osoby, to chce Pani powiedziei 2e nie bgdzie
Zadnego sprostowania, ja powiedzialem to co powiedzial Pan radny, pan radny
owszem wymienil r6wniez Panrnazwisko kiedy wrQcza] pilki, ktore zostaty
zasponsolowane.
Co do Statutu to nie wiem kiedy zostanie radnym przedstawiony, ale do mnie
jeszcze nie wplyn4l.
Przewodnicz4cy Komisji statutowej , dodal Le z uwagi na wybory prezydenckie,
prace nad statutem siQ przesunQly, najprawdopodobniej projekt bQdzie
przedstawiony pod obrad) \ e wrzesniu.

W6jt dodal, Le prace nad nowa wersjE trwajq Statut jest wigc nomalnie
funkcjonujemy. Co do pracy Strazy to przygotowujemy siq do tego, ale od kiedy
to bqdzie funkcjonowai nie potrafig dzisiaj powiedziei. Co do boiska w
Drzontowie, to korzystajq z niego nie tylko uczniowie ale i stowarzyszenia, a
boisko kt6re nialo im sluZyi jest nawet nie wykoszone, a poniedliSury koszty na
jego pzygotowanie i doprowadzenie wody.

Dyrektor PG w Drzonkowie Pan Michalski- powiedzial, Ze boisko powimo byi
wykorzystywane 15 godzin tygodniowo, a faktycznie wykorzystywane jest przez
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Radny Jan Smoter- powiedzial, ze w Zawadzre sami robiliSmy ptytg boiska, ale
jeZeli z boiska korzysta 6 druZyn mgskich, mlodzie2 i dzieci nie ma szans aby
nawierzchda boiska bytra dobra.

W6jt powiedzial,Ze koricz4c sprawe podzigkowaf za pomoc przy powodzi 
"chcialbym na rQce radnego Naskrqta jako przedstawiciela wsi Krepa wrgczyi

podzigkowania dla mieszkaric6w wsi za pomoc i udzial w akcji powodziowej.
W6jt dodal, 2e l1 sierpnia mija termin skladania uwag do projektu planu Nowego
Kisielina, by(, moLe jezeli zajdzie taka potrzeba, pomimo przerwy urlopowej w
sierpniu zwolamy Sesj E.
NastEpnie W6jt zaprosil wszystkich zebranych do udzialu w doZynkach gmirurych,
kt6re odbEd4sig 28 sierpnia w Krepie.

Radny Jaroslaw Berent powiedzial, Ze w odniesieniu do boisk, to klub Zorua
trenuje na boisku w Swidnicy kt6re jest w bardzo dobrym stanie pomimo tego Ze
korzysla z niego tez duza ilodi os6b, twierdzg 2e stan boiska w Drzonkowie
spowodowany jest tym i2 zostalo Zle wykonane.

Radny Jan Smoter - zauwaZy+ ze plyta boiska jest wyzej niz reszta boiska , to
tak2e wplywa na wysuszanie traw1.

Ad. l  I
Przewodniczqcy -Rady
G6ra o godz. 1l ".

Gminy zamknql obrad XLV Sesji Rady Gminy Zielona

Sekre
Jerzy

Rady Gminy
alczak


